
 
Hrvatsko nacionalno vijeće u Republici Srbiji 

Ur. br.: 1-1-1/2020 

Subotica, 5. veljače 2020. godine 

 

ZAPISNIK 

 

s 24. sjednice Hrvatskog nacionalnog vijeća u Republici Srbiji 

 

koja je održana 5. veljače godine (srijeda), u restoranu HKC-a “Bunjevačko kolo” u Subotici, u 

ulici Preradovićeva 4, s početkom u 18 sati. 

 

Sjednici su nazočili članovi HNV-a: Jasna Vojnić, Goran Kaurić, Josip Čačić, Boris Udovčić, 

Snežana Periškić, Željko Pakledinac, Željko Šeremešić, Matilda Pelhe, Alojzije Firanj, Mirko 

Ostrogonac, Mira Tumbas, Josip Bako, Ladislav Suknović, Martina Stantić, Slavko Benčik, Darko Sarić 

Lukendić, Margareta Uršal, Lazar Cvijin, Miroslav Kujundžić, Dajana Šimić, Svetislav Milanković, 

Ivan Budinčević, Vojislav Temunović i Melita Bašić Palković 

  

Sjednici nisu nazočili članovi HNV-a: Krunoslav Đaković, Snežana Đaković, Zlatko Načev, 

Renata Kuruc, Darko Vuković i Melita Bašić Palković. 

Sjednici su još nazočili: Hrvoje Vuković, konzul 1. reda Generalnog konzulata u Subotici, Tomislav 

Žigmanov, ravnatelj Zavoda za kulturu vojvođanskih Hrvata, Karolina Bašić, Dražen Petrekanić, tajnik 

ureda HNV-a i predstavnici medija. 

Zapisnik vodi: Mirjana Stantić 

 

Predsjednica je za ovu sjednicu predložila sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje zapisnika s 23. sjednice HNV-a 

2. Odobravanje Odluke Izvršnog odbora HNV-a o davanju mišljenja o izboru člana Školskog odbora 

Osnovne škole ,,Aleksa Šantić” Vajska 

3. Odobravanje Odluke Izvršnog odbora HNV-a o davanju mišljenja o kandidatu za ravnatelja Osnovne 

škole za poseban glazbeni odgoj i obrazovanje ,,Stevan Hristić” Apatin 

4. Donošenje odluke o mišljenju na Program rada Zavoda za kulturu vojvođanskih Hrvata za 2020. 

godinu; 

5. Donošenje odluke o mišljenju na Financijski plan Zavoda za kulturu vojvođanskih Hrvata za 2020. 

godinu; 

6. Donošenje Odluke o godišnjem izvješću Hrvatskog nacionalnog vijeća u Republici Srbiji za 2019. 

godinu; 

7. Donošenje Odluke o usvajanju Godišnjeg plana Hrvatskog nacionalnog vijeća u Republici Srbiji za 

2020. godinu; 

8. Donošenje Odluke o donošenju Financijskog plana Hrvatskog nacionalnog vijeća za 2020. godinu; 

9. Davanje mišljenje o Prijedlogu plana upisa u Politehničkoj školi u Subotici u školskoj 2020./2021. 

godini; 

10. Donošenje odluke o mišljenju u postupku imenovanja ravnatelja Povijesnog arhiva Subotica; 

11. Razno 

 

Nakon glasovanja, predsjednica je konstatirala da je predloženi Dnevni red usvojen jednoglasno. 

 

 

 



 
A.d.1. Usvajanje zapisnika s 23. sjednice HNV-a 

Prije glasovanja o Zapisniku s 23. sjednice, predsjednica je ukazala na odredbu članka 21. 

Poslovnika o radu Hrvatskog nacionalnog vijeća koja se odnosi na dostavljanje primjedbi na prijedlog 

zapisnika. 

S obzirom na to da sukladno ovom članku nisu pristigle pisane primjedbe na prijedlog zapisnika, 

predsjednica je stavila Zapisnik, u obliku u kome je poslan u materijalu za sjednicu, na glasovanje. 

Prijedlog odluke: ,,Usvaja se zapisnik s 23. sjednice HNV-a.” 

Rezultati glasovanja: za – 23 glasova, protiv – nema i suzdržanih – nema 

Odluka: ,,Usvaja se zapisnik s 23. sjednice HNV-a.” 

 

A.d.2. Odobravanje Odluke Izvršnog odbora HNV-a o davanju mišljenja o izboru člana Školskog 

odbora Osnovne škole ,,Aleksa Šantić” Vajska 

Prije glasovanja o odobravanju odluke Izvršnog odbora, predsjednica je konstatirala da nisu 

pristigle primjedbe na ovu točku Dnevnog reda. Pozvala je vijećnike da se izjasne o odobravanju 

Odluke. 

Prijedlog odluke: ,,Odobrava se Odluka o davanju mišljenja o izboru člana Školskog odbora Osnovne 

škole ,,Aleksa Šantić” Vajska.” 

Rezultati glasovanja: za – 23 glasova, protiv – nema i suzdržanih – nema 

 

Odluka: ,,Odobrava se Odluka o davanju mišljenja o izboru člana Školskog odbora Osnovne škole 

,,Aleksa Šantić” Vajska.” 

 

A.d.3. Odobravanje Odluke Izvršnog odbora HNV-a o davanju mišljenja o kandidatu za ravnatelja 

Osnovne škole za poseban glazbeni odgoj i obrazovanje ,,Stevan Hristić” Apatin 

Prije glasovanja o odobravanju odluke Izvršnog odbora, predsjednica je konstatirala da nisu 

pristigle primjedbe na ovu točku Dnevnog reda. Pozvala je vijećnike da se izjasne o odobravanju 

Odluke. 

Prijedlog odluke: ,,Odobrava se Odluka o davanju mišljenja o kandidatu za ravnatelja Osnovne škole za 

poseban glazbeni odgoj i obrazovanje ,,Stevan Hristić” Apatin.” 

Rezultati glasovanja: za – 23 glasova, protiv – nema i suzdržanih – nema 

 

Odluka: ,,Odobrava se Odluka o davanju mišljenja o kandidatu za ravnatelja Osnovne škole za poseban 

glazbeni odgoj i obrazovanje ,,Stevan Hristić” Apatin.” 

 

A.d.4. Donošenje odluke o mišljenju na Program rada Zavoda za kulturu vojvođanskih Hrvata za 2020. 

godinu 

Jasna Vojnić, predsjednica Hrvatskog nacionalnog vijeća u Republici Srbiji pozvala je ravnatelja 

Zavoda za kulturu vojvođanskih Hrvata da prezentira vijećnicima Program rada Zavoda za 2020. 

godinu. Nakon što je ravnatelj, Tomislav Žigmanov završio izlaganje, predsjednica je otvorila raspravu.  

Prijedlog odluke: ,,Daje se pozitivno mišljenje na Program rada Zavoda za kulturu vojvođanskih Hrvata 

za 2020. godinu broj: 1-38/2019 od 30. prosinca 2019. godine koji je usvojio UO Zavoda za kulturu 

vojvođanskih Hrvata na XVIII. sjednici održanoj dana 30. prosinca 2019. godine.” 

Rezultati glasovanja: za – 23 glasova, protiv – nema i suzdržanih – nema 

 

Odluka: ,,Daje se pozitivno mišljenje na Program rada Zavoda za kulturu vojvođanskih Hrvata za 2020. 

godinu broj: 1-38/2019 od 30. prosinca 2019. godine koji je usvojio UO Zavoda za kulturu 

vojvođanskih Hrvata na XVIII. sjednici održanoj dana 30. prosinca 2019. godine.” 

 

A.d.5.  Donošenje odluke o mišljenju na Financijski plan Zavoda za kulturu vojvođanskih Hrvata za 

2020. godinu 

Jasna Vojnić, predsjednica Hrvatskog nacionalnog vijeća u Republici Srbiji pozvala je ravnatelja 



 
Zavoda za kulturu vojvođanskih Hrvata da prezentira vijećnicima Zavoda za 2020. godinu. Nakon što je 

ravnatelj, Tomislav Žigmanov završio izlaganje, predsjednica je otvorila raspravu. 

Prijedlog odluke: ,,Daje se pozitivno mišljenje na Financijski plan Zavoda za kulturu vojvođanskih 

Hrvata za 2020. godinu broj: 1-39/2019 od 30. prosinca 2019. godine, koji je usvojio UO Zavoda za 

kulturu vojvođanskih Hrvata na XVIII. sjednici održanoj dana 30. prosinca 2019. godine.” 

Rezultati glasovanja: za – 23 glasova, protiv – nema i suzdržanih – nema 

 

Odluka: ,,Daje se pozitivno mišljenje na Financijski plan Zavoda za kulturu vojvođanskih Hrvata za 

2020. godinu broj: 1-39/2019 od 30. prosinca 2019. godine, koji je usvojio UO Zavoda za kulturu 

vojvođanskih Hrvata na XVIII. sjednici održanoj dana 30. prosinca 2019. godine.” 

 

A.d.6.  Donošenje Odluke o godišnjem izvješću Hrvatskog nacionalnog vijeća u Republici Srbiji za 

2019. godinu 

Predsjednica Hrvatskog nacionalnog vijeća u Republici Srbiji, Jasna Vojnić, otvorila je raspravu 

o Godišnjem izvješću Hrvatskog nacionalnog vijeća u Republici Srbiji koje je vijećnicima dostavljeno u 

materijalu te su se tako upoznali s njim, a o Izvješću se govorilo i na sjednici s elektorima. 

Ivan Budinčević, predsjednik Povjerenstva za sport govorio je o četiri aktivnosti koje je organiziralo ovo 

Povjerenstvo, a nije navedeno u dostavljenom Izvješću. Prva, 15. lipnja 2019. godine održana je 

prijateljska utakmica između reprezentacije Srba iz Republike Hrvatske i reprezentacije Hrvata iz 

Republike Srbije. Druga aktivnost, od 22. do 28. lipnja 2019. godine održano je Svjetsko nogometno 

natjecanje timova koje su utemeljili Hrvati izvan Hrvatske. Treća aktivnost bila je u Austriji, 16. 

studenog 2019. godine. 21.12.2019. godine održano je malo nogometni turnir u Zagrebu. 

Prijedlog odluke: ,,Usvaja se Godišnje izvješće Hrvatskog nacionalnog vijeća u Republici Srbiji za 

2019. godine, s navedenim dopunama.” 

Rezultati glasovanja: za – 23 glasova, protiv – nema i suzdržanih – nema 

 

Odluka: ,,Usvaja se Godišnje izvješće Hrvatskog nacionalnog vijeća u Republici Srbiji za 2019. godine, 

s navedenom dopunom.” 

 

A.d.7.  Donošenje Odluke o usvajanju Godišnjeg plana Hrvatskog nacionalnog vijeća u Republici Srbiji 

za 2020. godinu 

Jasna Vojnić, predsjednica Hrvatskog nacionalnog vijeća u Republici Srbiji prezentirala je 

Godišnji plan rada i pozvala predsjednika Izvršnog odbora, predsjednike Odbora i dopredsjednike 

Vijeća da prezentiraju svoje planove u okviru Godišnjeg plana. 

Lazar Cvijin, predsjednik Izvršnog odbora HNV-a, Margareta Uršal, predsjednica Odbora za 

obrazovanje, Darko Sarić Lukendić, predsjednik Odbora za kulturu i Boris Udovčić, predsjednik Odbora 

za informiranje, upoznali su Vijeće s Godišnjim planom odbora za koje su zaduženi. S Godišnjim 

planom Odbora za službenu uporabu jezika, Vijeće je upoznao Lazar Cvijin. S  Godišnjim planom rada 

Vijeće su upoznali i dopredsjednik za Suboticu, Ladislav Suknović, dopredsjednik za Podunavlje, Željko 

Šeremešić i dopredsjednik za Sombor, Željko Šeremešić.  

Jasna Vojnić, predsjednica HNV-a , obavijestila je Vijeće da Godišnji plan rada za Srijem nije 

dostavljen. 

Tijekom izlaganja predsjednika odbora i dopredsjednika trajala je i rasprava o pojedinim pitanjima u 

kojima su sudjelovali Goran Kaurić, Snežana Periškić, Mirko Ostrogonac i Josip Bako. 

Tijekom izlaganja dopredsjednika, vijećnik Goran Kaurić se ispričao i napustio sjednicu. 

Prije glasovanja uz ispriku sjednicu je napustila Dajana Šimić. 

Prijedlog odluke: ,,Usvaja se Godišnji plan Hrvatskog nacionalnog vijeća u Republici Srbiji za 2020. 

godine.” 

Rezultati glasovanja: za – 21 glas, protiv – nema i suzdržanih – nema 

 

Odluka: ,,Usvaja se Godišnji plan Hrvatskog nacionalnog vijeća u Republici Srbiji za 2020. godinu.” 



 
 

A.d.8.  Donošenje Odluke o donošenju Financijskog plana Hrvatskog nacionalnog vijeća za 2020. 

godinu 

Jasna Vojnić, predsjednica Hrvatskog nacionalnog vijeća u Republici Srbiji pozvala je Lazara 

Cvijina, da prezentira Financijski plan za 2020. godinu koji je predložio Izvršni odbor.  

Lazar Cvijin, predsjednik Izvršnog odbora predstavio je Vijeću Financijski plan Hrvatskog nacionalnog 

vijeća za 2020. godinu. 

Prijedlog odluke: ,,Donosi se Financijski plan Hrvatskog nacionalnog vijeća u Republici Srbiji za 2020. 

godinu.” 

Rezultati glasovanja: za – 21 glas, protiv – nema i suzdržanih – nema 

 

Odluka: ,,Donosi se Financijski plan Hrvatskog nacionalnog vijeća u Republici Srbiji za 2020. godinu.” 

 

A.d.9.  Davanje mišljenje o Prijedlogu plana upisa u Politehničkoj školi u Subotici u školskoj 

2020./2021. godini 

Maragreta Uršal, predsjednica Odbora za obrazovanje detaljnije je objasnila obrazloženje 

negativnog mišljenja na Prijedlog plana upisa u Politehničkoj školi u Subotici u školskoj 2020./2021. 

godini. Očekuje da će nakon ovako datog mišljenja, Politehnička škola u Plan upisa uvrstiti profil – 

tehničar za obradu namještaja, koji je četverogodišnji profil. 

U raspravi ovoj točki dnevnog reda sudjelovala je i Mira Tumbas. 

Prijedlog odluke: ,,Daje se negativno mišljenje na Prijedlog plana upisa u Politehničkoj školi u Subotici 

u školskoj 2020./2021. godini, operater za izradu namještaja po dualnom modelu u području rada 

šumarstvo i obrada drveta u trajanju od tri godine – 1 odjel s 30 učenika.” 

Rezultati glasovanja: za – 20 glas, protiv – 1 glas i suzdržanih – nema 

 

Odluka: ,,Daje se negativno mišljenje na Prijedlog plana upisa u Politehničkoj školi u Subotici u 

školskoj 2020./2021. godini, operater za izradu namještaja po dualnom modelu u području rada 

šumarstvo i obrada drveta u trajanju od tri godine – 1 odjel s 30 učenika.” 

 

A.d.10. Donošenje odluke o mišljenju u postupku imenovanja ravnatelja Povijesnog arhiva Subotica 

Lazar Cvijin, predsjednik Izvršnog odbora HNV-a obrazložio donošenje pozitivnog mišljenja o 

Stevanu Mačkoviću u postupku imenovanja ravnatelja Povijesnog arhiva Subotice. 

Prijedlog odluke: ,,Daje se pozitivno mišljenje za Stevana Mačkovića u postupku imenovanja ravnatelja 

ustanove Историјски архив Суботица – Szabadkai Történelmi Levéltár – Povijesni arhiv Subotica.” 

Rezultati glasovanja: za – 21 glas, protiv – nema i suzdržanih – nema 

 

Odluka: ,,Daje se pozitivno mišljenje za Stevana Mačkovića u postupku imenovanja ravnatelja ustanove 

Историјски архив Суботица – Szabadkai Történelmi Levéltár – Povijesni arhiv Subotica.” 

 

A.d.11. Razno 

- Financiranje Zajedničkih manifestacija ,,Šokci i baština” i ,,Srijemci Srijemu” izvršit će se preko 

Fondacije ,,Cro-fond”; 

- u tijeku izbor prostorija u Beogradu; 

- 11. veljače 2020. godine u Monoštoru potpisivanje ugovora sa župnikom, ustupanje kuće Udrugi 

,,Bodrog”; 

- 6. veljače 2020. godine – podjela opreme i učila od Ministarstva znanosti i obrazovanja; 

- aplicirati na aktualne natječaje; 

- Povodom događaja u Novom Slankamenu reagirao HNV, DSHV, bilo popraćeno u medijima 

- naredna sjednica se planira održati sredinom ožujka u Baču; 

 

 



 
Sjednica završena u 20.16 sati. 

 

Zapisnik sačinila        predsjednica Hrvatskog nacionalnog vijeća   

 Mirjana Stantić          u Republici Srbiji 

                                                                                                       Jasna Vojnić 

 


